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Z A P I S N I K 

 

 

3. sestanka Sveta staršev, ki je bil v četrtek, 17. 4. 2025, ob 16.30 v čitalnici šole. 

 

Prisotni: Aleš Bremec, Petra Žust, Olga Šepic, Nermina Osmanovič, Sandra Japič, Admir 

Smajić, Dominika Penev, Irena Čufer Junež (namestnica 8.b), Alisa Baksa, Adriana Jereb, 

Eva Rebernik. 

 

Opravičeno odstotni: Petra Divjak, Azra Botonjić, Nina Noč, Mojca Vasiljević, Anesa Kaltak, 

Nataša Savčić. 

 

Odsotni: Anela Bešič, Jasmina Lika, Tina Repovž, Medina Mešić, Dejan Ćosić, Alma Dukić, 

Jasna Delanović, Dragana Gavrić, Sabina Stošič, Marjetka Škrlec. 

 

Dnevni red: 

1. Pregled zapisnika 2. sestanka, 13. 3. 2025 

2. Pregled zapisnika 1. korespondenčne seje, 21. 3. 2025 

3. Osebna predstavitev prijavljenega kandidata za delovno mesto ravnatelja OŠ 

Prežihovega Voranca Jesenice in podaja obrazloženega mnenja o kandidatu za 

ravnatelja 

4. Razno 

 

 

Obrazložitev: 

Dne 17. 4. 2025 se je na seji Sveta staršev, ki je bila v čitalnici šole ob 16.30 uri sklicana z 

namenom predstavitve nove kandidatke, ge. prof. Klavdije Kranjc Jensterle, za mesto 

ravnateljice Osnovne Šole Prežihovega Voranca Jesenice, zbralo enajst članov. 

Seja tako ni bila sklepčna, zato bo predsednik naknadno razpisal korespondenčno sejo. 

 

Zaradi nesklepčnosti se spremeni dnevni red, tako da bo edina točka predstavitev kandidatke 

in podaja mnenja. O vseh točkah se bodo člani opredelili na korespondenčni seji.  

 

Ad 3/ Podaja obrazloženega mnenja o kandidatih, ki izpolnjujejo pogoje za delovno mesto 

ravnatelja OŠ Prežihovega Vorancaa Jesenice 

Predsednik Sveta staršev je predstavil postopke imenovanja ravnatelja. Povedal je, da mora 

Svet staršev podati obrazloženo mnenje o kandidatih, ki izpolnjujejo pogoje za delovno mesto 

ravnatelja OŠ Prežihovega Voranca Jesenice. Dosedanji vršilki dolžnosti poteče mandat 31. 8. 

2025, zato je bil  v Uradnem listu objavljen razpis za ravnatelja. Na seji Sveta zavoda 3. 4. 

2025 je bilo odpiranje prispelih vlog. Prispela je ena vloga na razpis. Skladno s predpisi in 

področno zakonodajo je bila vloga pregledana in ugotovljeno, da je vloga kandidatke Klavdije 

Kranjc  Jensterle popolna. Manjka ji izpit za ravnatelja, ki pa ga namerava zaključiti v prvem 

letu mandata. Predpis namreč veleva, da lahko oseba zasede delovno mesto ravnatelja tudi 

brez opravljenega izpita, daje pa ji 12 mesečni rok, da ta pogoj izpolni. 



 

Kandidatka se je na današnji seji predstavila na lastno željo. Svet staršev mora podati mnenje 

o kandidatki, ki pa ni zavezujoče. Svet zavoda o kandidatu  lahko odloči tudi brez mnenja 

Sveta staršev. 

Omenjena kandidatka je na predstavitvi posredovala osnovne informacije vezane na njeno 

preteklo delo, izkušnje, trenutne okoliščine in kratko vizijo vodenja zavoda v prihajajočem 

mandatu. 

 

Kratek povzetek: 

Gospa Klavdija Kranjc Jensterle je članica učiteljskega zbora šole Prežihovega Voranca od 

leta 2000, pred tem je službovala na OŠ Koroška Bela. 

Je diplomirana profesorica slovenskega jezika, uči 6. do 9. razred, je razredničarka enega od 

sedmih razredov, zadnje leto opravlja tudi naloge pomočnice ravnateljice. V vseh letih 

službovanja je bila vodja aktiva  slovenistk, vodila interesne dejavnosti, bila mentorica 

študentom, vodila šolski parlament, bila koordinatorica bralne značke. Aktivno je bila 

vključena v kulturno dogajanje na šoli, saj je pripravila več kulturnih prireditev.  Njena večja 

projekta sta bila priprava programa ob 60-letnici šole ter organizacija srečanja osnovnih šol s 

Prežihovim imenom iz Slovenije in zamejstva. 

Udeleževala se je obšolskih aktivnosti oziroma se angažirala pri organizaciji in izvedbi 

aktivnosti v šoli, ki niso neposredno vezani na kurikulum (npr. novoletni bazar). 

V preteklosti je bila dva mandata, kot predstavnica učiteljev, tudi članica Sveta zavoda šole. 

Prav tako je bila dva mandata predsednica Slavističnega društva Jesenice.  

 

Na podlagi pobude sodelavcev, naj kandidira za razpisano delovno mesto, se je odločila, da 

svojo dosedanjo kariero nadgradi in prevzame vodenje šole. Na glasovanju na pedagoškem 

sestanku 14. 4. 2025 je dobila 100% podporo sodelavcev.  

 

Vprašanje: Kaj jo moti oz. jezi na naši šoli? 

Izpostavila je splošni učni uspeh na šoli in vrednote. Postavila si je izziv, da bo dvignila nivo 

znanja. Če otroci ne bodo sodelovali, potem to ne bo mogoče. Rada pa bi, da bi učenci 

začutili, da so prežihovci. Skrbi jo, ker izobrazba ni več vrednota. Najprej bo začela v I. triadi 

z uvajanjem delovnih navad. Želi si, da bi se starši vrnili v šolo, da otroci z obeh strani (starši 

in učitelji) slišijo, kaj je zanje dobro.  

 

Izrečena je bila čestitka za prijavo.  

Ga. Kranjc Jensterle je povedala, da želi, da delamo skupaj, da bomo le skupaj s starši nekaj 

dosegli. Predstavniki naj ostale starše povabijo, da se udeležujejo roditeljskih sestankov, naj 

se pogovarjajo z učitelji. Otroci so drugačni in boljši, če vedo, da so starši vključeni v njihovo 

izobraževanje. Tudi ona je mnenja, da naj otroke večkrat pohvalimo, treba jih je spodbujati, 

ker so zmedeni v času digitalnih novic, ne razumejo analognega sveta.  

 

Kot je bilo razumljeno, bo pri vodenju šole bistven predvsem poudarek na pedagoškem delu z 

otroci v prvi triadi, osvajanje delovnih navad, skrb za obveznosti in povezovanje. Kasneje na 

predmetni stopnji krepitev pripadnosti šoli kot taki, osvajanje vrednot, da je šola pomembna, 

tako z vidika predajanja znanja kot tudi priprave na srednjo šolo in kasneje uvajanja v 

samostojno življenje, sprejemanje odločitev in prevzemanje odgovornosti. 

Temeljni cilj je dvigniti nivo znanja na vseh stopnjah, dvigniti šolo kot tako na višji nivo in ji 

povrniti vsaj del nekdanje pomembnosti lokalno, kot tudi širše. 

Kasneje sledi tudi implementacija razširjenega programa v kurikulum, ki ga je pripravilo 

krovno ministrstvo. 

Poudarila je tudi ohranjanje primernosti učnega okolja, tako za učitelje kot tudi učence. 

 

V svojem programu vodenja šole je zajela štiri področja delovanja: 



- Pedagoško vodenje: v središče bo postavljeno učenje učencev in profesionalno delo 

učiteljev, ki ga bomo izpopolnjevali z izobraževanjem. 

- Upravljanje: učinkovito upravljanje šole je pomembno, saj je podlaga za varno in 

spodbudno delovno okolje tudi uspešno pravno poslovanje in zakonito delovanje šole. 

V pomoč ji bodo poslovna sekretarka, računovodkinja, materialna knjigovodkinja in 

pomočnica ravnateljice. 

- Sodelovanje z okoljem: šola mora biti vidna tudi v lokalnem okolju, s sodelovanjem z 

družinami in različnimi deležniki.  

- Razvoj šole in odgovornost za ugotavljanje in zagotavljanje kakovosti: njena naloga 

bo razvojni program, ki bo usmerjen v izboljšanje učenja in poučevanja ter krepitev 

kulture kakovosti, s poudarkom na zaupanju, pozitivnem odnosu ter skupni 

odgovornosti. 

 

Kandidatka se je po predstavitvi umaknila s seje, kjer so prisotni člani na podlagi slišanega 

sprejeli osnutek sklepa in Svetu zavoda Osnovne Šole Prežihovega Voranca podali soglasno 

privolitev k imenovanju kandidatke na mesto ravnateljice. 

 

Po razpravi so člani Sveta staršev izoblikovali mnenje o kandidatu.  

SKLEP: Mnenje je sledeče:  

- Verjamejo v njeno vizijo. 

- Njena naloga bo komuniciranje z odraslimi, da jih bo znala spodbuditi k temu, da bodo 

učence zmotivirali.  

- Zna na glas povedati svoje mnenje in tudi priznati napake.  

- Kandidatka je karakterna, zna zmotivirati otroke. 

- Je razumska, empatična, odločna.  

- Kandidatka izpolnjuje pogoje za delovno mesto ravnatelja.  

- Prisotni člani Klavdiji Kranjc Jensterle podajajo pozitivno mnenje. 

 

 

Ad 4/  Razno 

Ni bilo razprave 

 

Seja je bila zaključena ob 18.00. 

 

 

 

 

Zapisala:     Predsednik Sveta staršev: 

Nataša Krajnc     Aleš Bremec 


